
                   
 

Zápis 
z 4. jednání Řídícího výboru projektu MAP v ORP Mladá Boleslav 

 
Datum konání:        16. května 2017 v 13.00 hod. 
Místo konání:          Kosmonosy – hasičská zbrojnice SDH 
 
Přítomni:                  dle prezenční listiny 
 
Hosté:                       dle prezenční listiny 

 
Program jednání: 
 

1. Schválení programu 

2. Volba ověřovatele zápisu z členů ŘV 

3. Aktuální informace v MAP ORP Mladá Boleslav 

4. Projednání a schválení aktualizace Strategického rámce ORP Mladá Boleslav 

5. Diskuze, dotazy, závěr 

 
Jednání zahájila a přítomné členy řídícího výboru přivítala koordinátorka projektu Jana Štěpánová.  
 
1. Schválení programu 
Jana Štěpánová vyzvala přítomné členy ŘV, zda chtějí doplnit navržený program jednání. Návrh na 
doplnění programu nebyl podán. Následně byl navržený program jednání schválen. 
 
Pro:       13                                                   proti:      0                                                 Zdržel se:       0 
 
 
2. Volba ověřovatele zápisu 
Navrženi byli pánové  Vojtěch Krauz a Mgr. Roman Král. Ověřovatelem zápisu byl zvolen Mgr. Roman 
Král. 
 
Pro:       13                                                   proti:      0                                                 Zdržel se:       0 
 
 
3. Aktuální informace v MAP ORP Mladá Boleslav 
Nejdříve Jana Štěpánová požádala Luďka Beneše, aby představil webové stránky vzdělávání. Bylo 
provedeno pomocí prezentace na plátno a postupně prolistováno. Stránky budou postupně naplňovány. 
Na tyto stránky se dostaneme pomocí adresy http://www.vzdelavanimb.cz/ 
 
Proběhla také informace o stránkách www.uzemnidemenze.cz, kde si je možné zkontrolovat obsah 
Strategického rámce. Součástí stránek vzdělávání v ORP Mladá Boleslav jsou i kontakty na všechny členy 
realizačního týmu MAP ORP Mladá Boleslav. 
 
Dále byl požádán Miroslav Vaněk, aby podal informaci o proběhlém 1.Inspirativním workshopu. Tento 
Inspirativní workshop proběhl opět na 9.ZŠ v Mladé Boleslavi (Pastelka) dne 21.3.2017 od 13:00 hodin. 

http://www.vzdelavanimb.cz/
http://www.uzemnidemenze.cz/


                   
 
Na programu byly celkem tři témata – Extra třída (Michal Kaderka), Specifika práce s dvouletými 
v prostředí MŠ (Ivana Panochová) a Jak vybudovat ve škole kulturu myšlení (Jan  Kala). 
Miroslav Vaněk uvedl, že i přes poměrně malou účast (nejvíce bylo pedagogů z MŠ) se akce líbila. 
Někteří kantoři si při hodnocení posteskly, že je škoda se takto dobře obsahově připravené akce 
neúčastnit. Jeden z možných důvodů účasti může být i absence poskytnutí dokladu o absolvování, které 
my bohužel nejsme oprávněni poskytovat. Pro kantory je to důležitá záležitost mít doklad o absolvování. 
Miroslav Vaněk uvedl, že pro příští podobnou akci se pokusí sehnat jiné prostory, aby byla změna. Paní 
ředitelka Věra Volprechtová doplnila, že se jim akce líbila, mohli diskutovat a hlavně následně dostali 
slíbené materiály, což jim umožňuje se k obsahu vracet a s materiálem pracovat. Dále uvedla z vlastní 
zkušenosti, jak školy vstupují do projektu, je to zároveň honba za „Osvědčeními“, pokud je nebudete 
poskytovat, tak můžete mít sebe lepší věci, budou školy upřednostňovat akce, kde půjdou a dostanou 
papír. Osvědčení je totiž jedno z hodnotících parametrů. Miloš Podlipný doplňuje, že toto není o školení, 
ale přenášení zkušeností, předávání informací. Paní Volprechtová uvádí, že pokud by bylo školení na 
téma, které je pro pedagogy palčivé, jako v současné době například Karierní řád, tak by to také nebylo 
špatné. Uvádí, že jako kantoři nechtějí, aby byl Karierní řád v této podobě Senátem schválen. 
 
Jana Štěpánová podala informaci o třech Pracovních skupinách, kde jedna je Předškolní vzdělávání, 
Inkluzivní vzdělávání a Čtenářská a matematická gramotnost. Na webových stránkách, je uveden vždy 
garant dané Pracovní skupiny. Rádi bychom, aby se Pracovní skupiny sešly do poloviny června. Na 
setkání se prodiskutuje zaměření Pracovní skupiny a naplánuje se soustavná práce od září 2017. O 
skupinách se nebavíme prvně, již jsme zjišťovali, zda má někdo zájem o práci v těchto pracovních 
skupinách. Budeme teď ještě jednou oslovovat v území všechny jichž se dotýká školství, kdo má zájem 
pracovat v některé Pracovní skupině s tím, aby se do 31.5.2017 ozvali přímo garantům skupin tak, aby se 
pracovní skupina mohla ještě v polovině června sejít a naplánovat si činnost. 
 
 
4. Projednání a schválení aktualizace Strategického rámce ORP Mladá Boleslav 

Slovo dostal Miroslav Vaněk, který podal informaci, že podkladové materiály byly rozeslány členům 
řídícího výboru, proto jenom uvádí, že uplynulo půl roku od schválení předchozí verze Strategického 
rámce a opět byly znovu osloveny školská zařízení, zda chtějí provést nějakou úpravu stávajícího 
Strategického rámce MAP ORP Mladá Boleslav, nebo zda případně chtějí doplnit nějakou novou 
investiční akci. 
 
Zareagovalo celkem dvanáct školských subjektů, kteří mají zájem upravit, či doplnit investiční akce ve 
Strategickém rámci. Vše je uvedeno v podkladovém materiálu. Miroslav Vaněk pouze uvádí, že na 
základě požadavku ZŠ Katusice, kde došlo k chybnému zápisu v původním Strategickým rámci ze strany 
realizačního týmu, dochází k rozdělení na akce ZŠ Katusice a na akce MŠ Katusice. ZŠ má 2 akce a MŠ 5 
akcí.  
V dalších částech se jedná o nově doplňované akce. Jedná se o tato školská zařízení: 1.ZŠ Mladá Boleslav, 
2.ZŠ Mladá Boleslav, MŠ Bakov nad Jizerou, ZŠ Bakov nad Jizerou, MŠ Tymiška o.p.s. Bakov nad Jizerou, 
ŽŠ,MŠ, Dětský domov a Spec.pedag.centrum Mladá Boleslav, MŠ Luštěnice, MŠ Kosořice, RC Tuřice – 
péče o dítě do tří let věku, MŠ Bukovno-Líny, ZŠ a MŠ Dobrovice. Nikdo z přítomných členů neměl návrhy 
na doplnění případně opravy, proto se přistoupilo k hlasování, zda Řídící výbor souhlasí s tím, aby byl 
stávající Strategický rámec doplněn dle podkladových materiálů a bylo uloženo předsedovi Řídícího 
výboru Vojtěchu Krauzovi, podepsání takto upraveného strategického rámce.  
 
Jana Štěpánová doplnila, že na základě nám dostupných informací víme, že díky Strategickému rámci již 
podali individuální žádosti do IROPu město Bakov nad Jizerou a Dobrovice. V rámci IPRU výzvy č.2 Obec 



                   
 
Dolní Stakory a č.5 na základní školy 2.ZŠ, 3.ZŠ a 6.ZŠ, žadatel Mladá Boleslav, což by bez Strategického 
rámce nešlo.  
Jana Štěpánová nechává hlasovat, kdo je pro doplnění Strategického rámce, tak jak bylo navrženo. 
 
Pro:       13                                                   proti:      0                                                 Zdržel se:       0 
 
 
3. Diskuze, dotazy a závěr 
Jana Štěpánová se zeptala, zda má někdo dotazy nebo připomínky. 
 
Miroslav Vaněk – informace, že nastává doba, kdy se realizační tým bude více obracet na školská zařízení 
a navštěvovat je osobně. Máme již příslib z Magistrátu Mladá Boleslav, že se můžeme aktivně účastnit i 
porad ředitelů škol, abychom je nemuseli navštěvovat jednotlivě. Boleslavské školy mají před námi 
trošku náskok, protože již mají své zkušenosti z podobných projektu, které běžely v minulosti. Budeme 
se snažit čerpat i zkušenosti od vás a učit se. 
 
Nikdo další se do diskuze nezapojil. 
 
Jana Štěpánová závěrem všem poděkovala za účast, za schválení doplnění Strategického rámce a jednání 
řídícího výboru ukončila v 13:40 hod. 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
Jana Štěpánová 
 
 
Roman Král 
 
 
 
 
Zapsal:  Miroslav Vaněk 
 
 
 
 


